

星 檳 旅 遊 有 限 公 司 Sin-Pen Travel Sdn Bhd

: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161
: +604-228 6161

: tour@sinpen.com

www.sinpen.com Towards Iso 9001 : 2008 Quality Mangement...

九州~福冈/鹿儿岛/ 长崎/豪斯登堡



Tour Code: JPW

↑ 风味餐: •日式猪扒定食 • 釜饭御膳定食 • BBQ自助餐 • 天妇罗定食

精简行程:

7天5夜

第一天 启程-福冈 (机上用餐)

第二天 抵达福冈/熊本

(-/午/晚餐)

- 熊本城
- 下通商店街

酒店:熊本东急酒店或同级

第三天 熊本/宮崎 (早/午/晚餐)

- 草千里
- 高千穗峡 (神话故乡日本历史发源地)
- 宫崎平和台

酒店:宫崎观光或同级

第四天 宫崎/鹿儿岛 (早/午/晚餐)

- 鬼之洗板
- 鹈户神宫
- 樱岛火山展望台
- AM购物城

酒店:鹿儿岛东急或同级

第五天 鹿儿岛/长崎 (早餐)

豪斯登堡

(九州最大主题乐园)

酒店:长崎东急或同级

第六天 长崎/鸟栖/福冈

- 天满宫(太宰府)
- 天神地下街
 - 中洲拉面街

酒店:福冈东急或同级

第七天 福冈-回程 (早/机上用餐)

行程次序,以当他旅社安排为准。

观光景点:







能太

- 熊本城 日本现存最长城墙曲线优雅又坚固,高耸的指挥所「天守」黑白对比鲜明、穿插 城墙间的瞭望台「橹」气势壮阔;在在都显示出熊本为日本三大名城之一的气势。
- 下通商店街 不管是衣物美牧、生活杂货、书籍乐器、手作用品应有尽有,可以满足采购
- 草千里 直徑1公里的大草原是陷落的破火山口,形狀如同大淺盤,在此可遠眺阿蘇火山, -年四季風景迷人令人心曠神怡。

- 天满宮 (太宰府) 此处為日本全国各地天滿宮的总本社,每逢考试期间就挤满了祈求金 榜题名的学子家長。天滿宮园中遍植梅树,梅饼、梅茶等更是当地名產。
- 天神地下街 (渡边街) 九州地区最大的地下繁华街,是一条南北走向的地下街,长约 600米,共有1~12号的12条小街。地下街内有时装店、首店饰、杂货店、书店、 100多家各种店铺。
- 中洲拉面街 想走进 化氢解到屋台来碗拉面或关东煮」的日剧场景吗?那就千万不要错 过这里的拉面街啰!

- 高千穗峡 许多日本古神话的发源现场。最值得一看的是,翻腾着白色飞沫从高达17公尺的 断崖发泻而下,缓缓流人深绿色潭水中的"真名井"百选瀑布,品味深处日本神话中秘境。
- 宫崎平和台 为纪念日本建国2600年的所建的纪念公园,由日本、朝鲜等地捐出石块砌成 37公尺高的石塔,系祈求和平之意。

鹿儿岛

- 鬼之洗板 被列为「国之天然纪念物」。坚硬砂岩与柔软砂岩相间成形的水成岩经过长期 海浪冲刷,只余坚硬部分。海床微微隆起倾斜、上面的奇形波蚀痕迹看来仿佛巨大的洗衣 板, 因而得名。
- 鹅户神宫 在断崖绝崖的洞窟中染著朱紅色的神秘神宫,四週遍佈鬼斧神工的美景,能夠 感受人类的渺小与大自然的美丽。
- 樱岛火山展望台 樱岛有北、中、南岳三峰相连,其中南岳到现在仍持续活跃的火山活动, 喷烟不断,壮观景象令人叹为观止。山形近似正三角形的美好姿态,是鹿儿岛人心中的圣山。

长崎

豪斯登堡(九州最大主题乐园) - 复古欧洲渡假城镇。30万株鲜花衬托着荷兰风的宫殿、街 景、风车与6公里长的运河,全年安排了花季、灯光秀等各种活动,园内还设置丰富的博物馆 及娱乐设施。例如五层楼树屋迷宫 [The Maze]、让人不知置身何处的「魔幻镜迷宫」等; 利用错觉让人惊喜不断的「超级魔法艺术馆」、世界第一座由156台60时液晶萤幕构成的剧场 「5D MIRACLE TOUR」、泰迪熊王国、装饰玻璃博物馆、帆船博物馆等等。在广大园区漫步之 际,可以到露天咖啡座小憩,在各处商场可爱小铺享受购物乐趣。

行程特色: 豪斯登堡 ~ 九洲最大的主题乐园

				the same of the same of		Accessed to the last of the la	
出发日期:			航班行程:				
团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数	
	NO WOOD	机场税及	机场税及	朝: 航班行程 航班行程 旅行社	朝: 航班行程: 航班行程: 旅行社 第37	朝: 航班行程: 旅行社 旅行 旅行	

Travel Agent:



: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161
: +604-228 6161

tour@sinpen.com



www.sinpen.com Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement.



KYUSHU ~ FUKUOKA/ KAGOSHIMA/NAGASAKI/ **HUIS TEN BOSCH**



Tour Code: JPW



Special Cuisine: • Teriyaki Kaiseki • Vegetarian Kaiseki • BBQ Buffet

Tempura Set

Schedule:

D1 DEPARTURE-FUKUOKA

D2 ARRIVAL FUKUOKA/ KUMAMOTO (-/L/D)

- Kumamoto Castle
- Kumamoto Shopping Street

Hotel: Dormy Inn Kumamoto or similar class

D3 KUMAMOTO/ MIYAZAKI (B/L/D)

- Kusa-senri
- Takachiho Gorge
- Heiwadai Park

Hotel:Mivazaki Kanko Hotel or similar class

D4 MIYAZAKI/ KAGOSHIMA (B/L/D)

- **Ghost Washboard Shrine**
- Udo-Jingu
- Sakurajima
- AM Shopping Mall

Hotel: Kagoshima Tokyu REI Hotel or similar class

D5 KAGOSHIMA/ NAGASAKI (B)

Huis Ten Bosch (The Biggest Theme Park in Kyushu)

Hotel: Dormy Inn Nagasaki or

D6 NAGASAKI/TOSU/ FUKUOKA (B/L/D)

- Tenmangu
- Fu Gang Underground City
- Nakasu Ramen Street

Hotel: Hakata Tokyu REI **Hotel or similar**

D7 FUKUOKA-

DEPARTURE (B/MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







KUMAMOTO

- Kumamoto Castle One of the three most famous fortress-castles in the country. Kiyomasa's hilltop castle is a brilliant architectural statement, exhibiting highly advanced engineering, superb masonry, and a mastery of flood control and defense.
- Kumamoto Shopping Street Whether clothes, Beauty, living groceries, books, musical instruments, hand-made items, everything you can find at this shopping street.
- Kusa-senri Originally it was the place at a crater that turned to two ponds collecting rainwater along with grassland of about 1km in diameter.

FUKUOKA

- Tenmangu Here is the total CCS Japan Tenmangu of the country, during every exam packed with parents of the students pass the examination pray.
- Fugang Underground City Fugang is the largest underground city bustling street in the Kyushu region. There are boutiques, the first jewelry shop, grocery stores, bookstores, restaurants and many other various shops within 100 G Street.
- Nakasu Ramen Street Fukuoka's open air food stands (Yatai) are possibly the city's best known symbol. Yatai can generally seat about seven or eight people and provide an atmospheric outdoor environment to enjoy various foods that are generally simple and filling

MIYAZAKI

- Takachiho Gorge The Takachiho Gorge is a V-shaped gorge, created by the Gokase River. Red-tinted precipitous cliffs rising up on both sides of the gorge extend for a long distance. Manai Falls, 17 meters high, is a popular highlight because of the clouds of spray that rise up from the falling water.
- Heiwadai Park Heiwadai is a beautiful park with seasonal flowers and greenery that spreads out across hills 60m above sea level. Haniwa Garden that is filled with an ancient atmosphere, and paths that takes advantage of natural forest and undulating hills and an area for athletics

KAGOSHIMA

- Ghost Washboard Shrine Due to the rules of erosion and slightly inclined stepped formation that looks liket a giant washboard, it is also known as the "ghost of washboard"
- Udo-jingu -The shrine is famous for its unique construction. It is built inside a cave on a coastal cliff. There is a terrace overlooking the ocean outside the cave, which is a popular site for seeing the first sunrise of the year.
- Sakurajima Sakurajima is an active composite volcano and a former island in Kagoshima Prefecture in Kyushu, Japan. The lava flows of the 1914 eruption caused the former island to be connected with the Osumi Peninsula

NAGASAKI

Huis Ten Bosch - Huis Ten Bosch is the biggest theme park in Kyushu, which recreates the Netherlands by displaying real size copies of old Dutch buildings. 300,000 Flowers set off the Dutch style palaces, streets, windmills and 6 km long canal, arrange a variety of activities year-round bloom. light show, etc. The park is also provided a wealth of museums and recreation facilities. For example, the five-story tree house "The Maze", "Magic Museum of Art", World biggest Theater consisting of 156 x 60-inch LCD flat-screen, Configuration first "5D MIRACLE TOUR", Teddy Bear Museum, Museum of Glass, Sailing Museum, etc.

Highlight: Huis Ten Bosch ~ The Biggest theme park in Kyushu.

Departure Date:			Flight :				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent:		

Company's Name